
Zápis z OOROO Svitavy 27.6.2022 
 
Přítomni: Říha, Vacek, Gregušová, Soural, Štrumfa, Buchta, Zuzčák 
Omluveni: Jachan, Kaša, Nekvinda 
 
Přítomné přivítal vedoucí rady a hned v úvodu podal informace z ÚOROO. 
Dále dle programu jednání následovala zpráva o pokračování rozvozů, tentokrát materiálu a 
ochranných pomůcek z krajského skladu do školských zařízení v kraji. Z našeho okresu se 
účastní dvě jednotky. 
Vedoucí rady dále informoval o nakládce postelí pro Ukrajinu ze skladu Litomyšlské 
nemocnice a poděkoval za organizaci dobrovolníků pro tuto nakládku. Jednalo se o dvacet 
nemocničních postelí a stolků, které bylo nutné operativně naložit. 
Další informací byla zpráva o činnosti ustavené skupiny dobrovolníků SDH Březiny. Skupina 
se zaměřuje na zajištění zdravotnických dozorů povětšinou na hasičských akcích v našem 
kraji, školení první pomoci a ukázky pro školy. Poslední velkou akcí byl dozor na pietní akci 
v Ležákách. 
Dále zazněla informace o průběhu Noční hlídky a o disciplínách zaměřených na ochranu 
obyvatelstva, zařazených do této soutěže. Vedoucí rady poděkoval za pomoc při průběhu 
této akce. Je připravena prezentace o průběhu tohoto ročníku a také kuchařka pro případné 
zájemce o pořádání soutěže. 
Miroslav Vacek informoval přítomné o probíhajících jednáních se zástupci AČR a plánech na 
spolupráci v nadcházejícím období. 
Za HZS vystoupil kolega Štrumfa a informoval o možnostech společného cvičení s AZ AČR 
v průběhu podzimu letošního roku. 
Záložní variantou pro cvičení předurčených jednotek našeho okresu je potom cvičení 
v Dětřichově u Moravské Třebové. O jeho přípravě informoval Tomáš Kaša. 
Jako další zazněla informace o nasazení specializovaných vozíků pro ochranu obyvatelstva 
našeho kraje na pietním akci v Ležákách. Vozíky, které fa. THT Polička předala před 
nedávnem jednotkám, bylo možné vidět v akci. 
V diskusi se mimo jiné probíralo plánované setkání vedoucích OOROO celé ČR, možná místa 
setkání a náplň činnosti. Podrobně se také rozebírala možnost spolupráce na projektu 
POKOS. 
 
Na závěr vedoucí rady poděkoval Všem za účast a setkání rady ukončil. 
 
Pavel Říha  


